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ВЛАДИМИР ШПАКОВСКИ
Представител на вестника помоли дирек 

тора на Московския камерен оркестър за 
кратко интервю.

— С голямо удоволствие — заяви др. 
Шпаковски — приехме предложението на 
фестивалния комитет на Мартенските музи
кални дни да вземем участие в тях. Ние 
ценим този фестивал и знаем, че нашата 
страна изпраща на него всяка година свои 
елитни състави. Като имате пред вид, че 
това гостуване ни предлагаше да посетим 
красива слънчева България и да се срещ
нем с нейния народ, с който ни свързва 
толкова обич, можете да разберете чувства
та, с които за втори път стъпваме на бъл
гарска земя.

В България бяхме през 1968 год. И то
гава така много ни хареса всичко. Напра

виха ни особено впечатление голямата му- 
зпкалност па българския народ, силната му 
любов към музиката, неговото топло и сър
дечно гостоприемство и най-вече дълбоката 
любов, която питае към съветския народ.

И затова ние ще се постараем да сви
рим така, че да доставим радост на на
шите български другари, в случая русен- 
ци. Ще бъдем щастливи, ако успеем по то
зи начин да изразим чувствата си иа обич 
към българите. За краткото време, през кое 
то ще гостуваме във вашата страна, ще по
сетим още Варна и София, а възможно и 
други български градове.

Накрая искам да прнветствувам най- 
сърдечно от името на целия колектив русен 
ските трудещи се и да им пожелая от душа 
много астие и големи успехи в труда.


